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*3531196* 

Het provinciehuis is vanaf 
het centraal station bereik-
baar met stadsbus, lijn 61 
en 64, halte Provinciehuis, 
met de NS Zonetaxi en met 
de OV-fiets. 
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Bij brief van 10 januari 2014, ingekomen op 10 januari 2014, heeft u namens 

de Partij voor de Vrijheid  fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Waaruit bestaat deze verbindende rol van Felix Rottenberg en Jan Hendrik Ockels? Op 

welke gronden is de keus gemaakt om deze personen hiervoor te vragen? 

Antwoord: Het Uitvoeringsprogramma Brabantse Agrofood is een complex 

proces om tot verduurzaming van de agrofoodsector in Brabant te komen. 

Beide heren zijn gevraagd vanuit hun ervaring in het begeleiden van complexe 

processen. Ook voor de betrokken provinciale bestuurders is het goed dat zij 

geen dubbelrol op zich hoeven nemen. 

 

2. Jan Hendrik Ockels is sinds juli 2011 voorzitter van de Raad van Toezicht van de 

Brabantse Milieufederatie (BMF) en in 2010-2011 was hij actief als BMF-bestuurslid  . 

De BMF is een belanghebbende organisatie die een uitgesproken standpunt inneemt binnen het 

Brabantberaad. Deelt het college de mening van de PVV dat een bestuurder van een 

belanghebbende organisatie niet de juiste persoon is om in dit kader een "verbindende rol" te 

spelen? Zo neen, hoe kunt u deze dubbele pet verantwoorden tegenover gesprekspartners met een 

ander belang dan de BMF? 

Antwoord: Nee. De heer Ockels kan deze rollen prima van elkaar scheiden. 

Dhr. Ockels vervult de verbindende rol vanuit zijn expertise als moderator.  

Overigens heeft de heer Ockels besloten zich per 18 januari 2014 terug te 

trekken als voorzitter van de Raad van Toezicht van de BMF. 
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3. Tijdens de driedaagse conferentie van het Brabantberaad in 2013 is ca. € 6.000 betaald 
aan PvdA-schnabbelaar Felix Rottenberg als moderater. Kunt u expliciet weergeven wat de 

vergoedingen voor deze heren zijn voor het vervullen van deze ''verbindende rol'' in het 

Brabantberaad inclusief Tussen-Brabantberaad? Zo neen, waarom niet?  

Antwoord: Ja. Na de bijeenkomst in de Ruwenberg in 2013 hebben beide 

heren een opdracht gekregen om het totaalproces te faciliteren en begeleiden 

voor een totaalbedrag van € 20.000, gebaseerd op een inzet van 20 werkdagen. 

Wij nemen overigens afstand van de door u gebezigde betiteling van Felix 

Rottenberg. 

 

4. Indien de heer Ockels een honorarium ontvangt, vindt het college dit dan gepast aangezien 

hij bestuurder is van een door de provincie rijkelijk gesubsidieerde organisatie, de BMF? Is het 

gebruikelijk dat bestuurders van door de provincie gesubsidieerde organisaties een honorarium 

ontvangen bij bijeenkomsten waar zij zelf belanghebbende partij zijn? 

Antwoord: Ja. Wij huren dhr. Ockels in vanuit zijn functie als moderator, niet 

vanuit zijn functie als voorzitter van de Raad van Toezicht van de BMF.  

Overigens heeft de heer Ockels besloten zich per 18 januari 2014 terug te 

trekken als voorzitter van de Raad van Toezicht van de BMF. 

 

5. In reactie op een informatieverzoek afgelopen jaar volgde het ambtelijke antwoord: "In de 

komende periode wordt het vervolg op het beoogde Parma-werkbezoek uitgewerkt. U wordt in 

het najaar geïnformeerd over de aanpak en de planning." Staat er deze periode een nieuw bezoek 

gepland aan Parma? Zo ja, met welk doel en voor welke doelgroep en vindt het college het 

gepast dat de gedeputeerde wederom een bezoek naar Parma tracht te plannen terwijl de 

politieke en publieke opinie hierover duidelijk negatief is?  

Antwoord: Nee. Er zijn nog steeds goede redenen om kennis te nemen van de 

ontwikkelingen in Parma. Op het moment dat een bezoek aan deze 

agrofoodregio aan de orde komt, hoort u daarvan.  

 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 
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